
ZÁPIS 
z 3. zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 

konaného dne 5. října 2020 konající se v online prostředí 
Microsoft Teams 

 
Přítomní členové SRUPa: Lucie Částková, Hynek Ludvík, Jiří Šlapák, Michal Havrda, 
Marek Henzl, Eliška Matoušková, Šárka Caitlín Rábová, Martin Šimek, Markéta Svobodová, 
Valdes Mitchell Diego Alejandro, Filip Vávra, Tomáš Svoboda, Petr Šohájek, Filip Majerík 
 
 
Omluveni: Martin Šustr, Petr Leinweber, Tomáš Kupilík, Dominika Medová, Dana 
Sommerauerová, Lada Dubnová, Zdeňka Horáčková, Patricie-Anna Reitzová, Markéta 
Klapalová 
 
Neomluveni: Ondřej Kuba, Inna Zelenská, Adam Bílek, Tomáš Vyčítal, Monika Kopřivová, 
Marek Laška, Ludmila Stašová, Pavel Šimon, Zlata Bauerová, Anežka Matyášová, Ondřej 
Valchař, Jaroslav Bureš, Martin Housírek, Filip Kuba 
 
Hosté: Vladimír Uhnavý 
 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Organizační věci. 
4. Změna stipendijního řádu. 
5. Hodnocení výuky. 
6. Různé. 
7. Závěr. 

 
Na začátku zasedání bylo přítomno 11 členů, začátek zasedání v 17:00. 
 
 
1. Zahájení. 

Předsedkyně SRUPa Lucie Částková přivítali všechny přítomné členy a hosty na on-line 
schůzi SRUPa a stanovila pravidla v on-line komunikaci.  

 
 
2. Schválení programu zasedání. 

Předsedkyně SRUPa představila program zasedání. Skrutátorem on-line zasedání 
předsedkyně zvolila svého místopředsedu Hynka Ludvíka. 
Hlasování: 11-0-0 
 
 



3. Organizační věci. 
 

Předsedkyně SRUPa informovala, že neproběhly akce spojené s propagací SRUPa 
(SRUPivo, Seznamovák, Příliv) z důvodu dodržení opatření v souvislosti s nákazou COVID-
19. V souvislosti s tím vyzvala senátory, kteří se budou chtít účastnit, o zaslání medailonku o 
jejich osobě za účelem prezentace senátorů a SRUPa studentům Univerzity Pardubice. Všichni, 
kdo se budou chtít účastnit, můžou kontaktovat kohokoliv z předsednictva SRUPa. 

Dále předsedkyně Částková doplnila, že letošní výjezdní zasedání se konat nebude 
z důvodu epidemiologického vývoje nákazy COVID-19. S tímto ohledem vyzvala senátory, 
zda by byly pro týmová trička SRUPa, které by každý senátor dostal. Svobodová, Valdés a 
Šimek souhlasili v diskuzi s možností triček natisknout a předat senátorům, kteří je následně 
budou využívat k propagaci SRUPa. 

 
4. Změna stipendijního řádu. 

 

Předsedkyně SRUPa uvedla informaci o změně stipendijního řádu. Předala slovo Šlapákovi, 
který se schůzi ohledně stipendijního řádu účastnil. Šlapák vysvětlil senátorům nové změny a 
jednotlivé aktualizace stipendijního řádu a vyzval senátory k diskuzi. 

Henzl a Šimek se přidali do diskuze a doplnili informace ohledně změn v připravovaném 
stipendijním řádu. Šlapák se přidal do diskuze. Šimek rozvedl diskuzi o přiznávání 
prospěchového stipendia, kdy je nutné, aby student studoval v řádné době studia, a upozornil 
na některé případy, kdy by stipendium mohlo být přiznáno i po standardní době studia. Šlapák 
doplnil, že v těchto případech stipendium přiznávají sami děkani, kteří to můžou vyplatit z 
mimořádných stipendií. 

 
5. Hodnocení výuky. 

 
Předsedkyně SRUPa Částková informovala o nových možnostech, jak zlepšit hodnocení 

výuky na jednotlivých fakultách a zlepšit tak kvalitu vyučování. Reagovala tak na podmět 
fakulty Ekonomicko-správní, která umožnila studentům, kteří vyplnili hodnocení výuky 
možnost zapsání předmětů o den dříve než ostatní studenti. Předsedkyně SRUPa pak přiměla 
ostatní k diskuzi. 

 
Šimek informoval o hodnocení papírovou metodou, která se dělala dříve. Svobodová 

se přidala s podmětem, že studenti na její fakultě museli hodnocení vyplnit, vytisknout a 
zaslat na studijní oddělení. Šlapák doplnil a ukázal ostatním senátorům orientaci na stagu. 
Předsedkyně předala slovo Šohájkovi, který rovněž rozvedl diskuzi ohledně anonymity při 
vyplňování dotazníku a jeho následných špatných dopadech. Šohájek dále dodal, že záleží na 
akademicích a jejich snaze zlepšovat výuku. Šimek doplnil, že je třeba především zvýšit počet 
vyplněných hodnocení výuky od studentů, aby hodnocení výuky bylo reprezentativní a bylo 
možné z něj vyhodnotit závěry. 

 
 

 



6. Různé. 
 

Šimek informoval, že by měla probíhat lepší zpětná vazba ohledně probíhající online 
výuky a koronaviru samotného. Majeřík doplnil Šimka s informací, že někteří vyučující si 
svoji přednášku nahrají a tu pak posílají studentům. To se rozvedlo ve větší diskuzi.  

Na závěr Šlapák doplnil, že se na přelomu měsíce plánuje vyřešení technických 
nedostatků (např. nemožnost použití kalendáře), které má program Microsoft Teams při 
použití v kombinaci se studentským e-mailem. Henzl se zeptal senátorů z Fakulty 
chemicko-technologické ohledně zápisů volitelného tělocviku, protože na jeho fakultě to 
kvůli online výuce bylo zrušeno a Fakulta chemicko-technoligická si volitelný tělocvik 
zapisovala jako poslední. Studenti z Fakulta chemicko-technoligické si tělocvik normálně 
zapsali. Díky této informaci se rozhodl na tuto skutečnost zeptat Katedry tělovýchovy a 
sportu, protože mu to nepřišlo úplně spravedlivé. 

7. Závěr. 
Členům SRUPa, kteří se zasedání zúčastnili, předsedkyně poděkovala za aktivitu a 
popřála hodně štěstí s online výukou. 
 
 
                 Lucie Částková 
         t.č. předsedkyně SRUPa 


